

By email and mail

Par courriel et par la poste

March 27<sup>th</sup>, 2014

Le 27 mars 2014

Mr. Guy Dubois  
National President  
Association of Postal Officials of Canada  
28 Concourse Gate Suite 201  
Ottawa, Ontario K2E 7T7

M. Guy Dubois  
Président national  
Association des officiers des postes du Canada  
28, Concourse Gate Bureau 201  
Ottawa (Ontario) K2E 7T7

**Subject: Corporate Team Incentive and At-risk  
Pay 2013**

**Objet : Prime de rendement d'équipe et  
Rémunération conditionnelle 2013**

Dear Mr. Dubois:

Monsieur,

This notice is to inform you that due to the Corporation not meeting its financial requirements for 2013, there will not be a Corporate Team Incentive (CTI) payment for 2013.

La présente a pour but de vous aviser que puisque la Société n'a pas atteint ses objectifs financiers pour 2013, la Prime de rendement d'équipe (PRE) ne sera pas versée pour 2013.

The At-risk Payment will be made for 2013 to recognize individual performance. This will be paid on April 10<sup>th</sup>, 2014.

La Rémunération conditionnelle sera versée pour 2013 afin de reconnaître la performance individuelle. Le paiement sera effectué le 10 avril 2014.

If you have any questions regarding this initiative please do not hesitate to contact me at (613) 734-3000, ext. 55672.

Pour toute question ou préoccupation, n'hésitez pas à communiquer avec moi au 613 734-3000, ext. 55672.

Yours sincerely,

Sincères salutations,

*original signed by: / original signé par :*

Lyne Desjardins  
Manager, Labour Relations / Gestionnaire, Relations du Travail

c.c. Darrin Kohut, National Vice-president, APOC / Vice-président national, AOPC